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In Namanadô kouda just behind the Siguiri camp, the lightning made this Wednesday, July 31, 2019, six dead and two wounded.
According to witnesses, shortly before 8 pm, a wind accompanied by a little rain covered the sky in Namanadô when the children were playing with the telephone. After 30 minutes, a rain accompanied by strong detonations caused the lightning. Six children, the oldest of whom was 10 years old, were killed by lightning and two seriously injured were taken to hospital.
In Namanado Kouda, the use of phones at the time of the rain would be the cause.

From: Dr. Rayangnewinde Donald Auguste Yanogo in Ouagadougou, Burkina Faso


La foudre fait 6 morts à Siguiri : l’usage du téléphone au centre des débats [Guinee]
index.php/2019/08/01/la-foudre-fait-6-morts-a-siguiri-lusage-du-telephone-au-centre-des-debats/
A Namanadô kouda juste derrière le camp de Siguiri, la foudre a fait, ce mercredi 31 juillet 2019, six morts et deux blessés.
Selon des témoins, peu avant 20 heures, un vent accompagné d’une petite pluie a couvert le ciel á Namanadô au moment où les enfants jouaient avec le téléphone . Après 30 minutes, une pluie accompagnée de fortes détonations a occasionné la foudre. Six enfants dont le plus âgé a 10 ans  ont été tués par la foudre et 2 blessés graves transportés à l’hôpital .
À namanadô Kouda, l’usage des téléphones au moment de la pluie serait la cause. 
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